

Water Bottle & Lunch Box

قوارير الماء و علب الغذاء

Hydration Bottle

قوارير الماء هايدريشن

Concept Adult Range

The concept adult insulated mug with double wall stainless steel to keep your drinks warm (4 hrs) or cool (6 hrs). Leakproof, fully dishwasher safe, soft touch sleeve for a good hold in hand and fits most car cup holders. Available in 2 colours.

- Box 6 pcs, Ctn 2 Boxes.

لمج المعزول من كونسبست أدلت من الفولاذ المقاوم للصدأ مزدوج الجدار للحفاظ على مشروباتك دافئة (لمدة 4 ساعات) أو باردة (لمدة 6 ساعات). مانع للتسرب، آمن تمامًا للغسل في غسالة الصحون، غلاف ناعم الملمس لإمساكه جيدًا ويناسب معظم حاملات أكواب السيارات. متوفر في لونين.

- العلبة 1 حبة، الكرتون 2 علبة.

MD-871905

جديد
NEW



MD-871901



MD-871903



MD-871103
(500 ml)



MD-871105
(500 ml)



MD-871106
(500 ml)

جديد
NEW



MD-871107
(500 ml)

جديد
NEW



Lunch Box

علبة الغذاء

The concept adult glass lunch box. Leakproof, the glass does not stain and does not absorb odors. Dishwasher safe. Compatible with traditional oven (without lid). Easy to carry for lunch at the office or on a picnic. Available in 2 colours. Ctn. 6 pcs.

علبة الغذاء الزجاجي من كونسبست أدلت، مانعة للتسرب، والزجاج لا يسبب البقع ولا يمتص الروائح. آمنة للاستخدام في غسالة الأطباق. متوافق مع الفرن التقليدي (بدون غطاء). يسهل حمله لتناول الغذاء في المكتب أو في نزهة. متوفر في لونين. كرتون 6 قطع

MD-870505

جديد
NEW



MD-870501



MD-870503



MD-870605

جديد
NEW



MD-875905

جديد
NEW



Lunch Plates

The Concept Adult range of lunch plates features an easy to open lid with one simple movement to lock and unlock the seal. The plate design is ideal for transporting a variety of food. Includes a valve allowing food to be reheated in the microwave with the lid on. BPA free and dishwasher safe for easy cleaning. Available in four colours. Ctn. 6 pcs.

تتميز مجموعة أطباق الغذاء كونسبست أدلت بغطاء سهل الفتح بحركة واحدة بسيطة لقفل وفتح القفل. تصميم الطبق مثالي لحمل مجموعة متنوعة من الأطعمة. يتضمن صمامًا يسمح بإعادة تسخين الطعام في الميكروويف مع غطاء. خال من البيسفينول أ وآمن للغسل في غسالة الصحون لسهولة التنظيف. متوفر بأربعة ألوان. كرتون 6 قطع

MD-870201



MD-870202



MD-870203



MD-870204

